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以用户为核心  为用户创造价值
Creating value for users with a user centric approach
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Professional manufacturer of structural components

Construction Machinery
Mining Machinery
 Agricultural Machinery

工程机械 矿山机械 农用机械

结构件专业制造商

国家级高新技术企业
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徐州维尔德科技发展有限公司位于江苏省省级开发区——徐州工业园区，公司成立于 2007年 9月，是一家专业从事

工程机械、矿山机械、农用机械结构件的研究、设计与制造，具备年产 5万吨金属结构件生产能力的高新技术民营企业。

公司占地 100 余亩，厂房及附属设施 3万余平方，年销售收入近 5亿元。主要产品为挖掘机械的回转平台、下车架、履

带梁、左、右裙架，塔式起重机的上、下支座、矿山机械及农业机械结构件等。

公司现有员工 200余人，其中工艺工程师及质量人员 30余人；车间一线操作者中拥有中级技工及以上职称的占比

80%以上，拥有发明专利及实用新型专利 40余项，目前公司已通过质量管理体系、环境管理体系、职业健康安全管理体

系认证；连续多年获得徐工集团及政府颁发的质量进步奖、优秀供应商奖及技能大赛奖，是徐工集团的金牌供应商；我公

司拥有多条先进的自动化焊接线、数控加工线及涂装线；主要客户有 XCMG、德国 BAETTR、意大利 CASAGRANDE、

SAMPIERANA、丹麦 Jensen 等国际知名机械制造企业集团。 

维尔德公司坚持以人为本、安全生产、绿色发展的理念，秉承“诚信、合作、创新、发展”的企业精神，推行 ERP管

理、BIQS质量管理、实施 6S现场管理和精益生产，全员推行零缺陷的质量理念，不断提升管理水平，为客户提供增值服

务。按照做“中国结构件优质供应商”的发展战略，不断开发制造技术更高、品质更优的结构件产品，实现客户与维尔德

的共同成功、共同发展。

公司简介

Company 

Profile

Xuzhou WLD Technology Development Co., Ltd.  is  located  in Xuzhou  Industrial Park, a provincial-level development zone  in 

Jiangsu Province. The company was established  in September 2007 and  is a high-tech private enterprise specializing  in  the 

research, design, and manufacturing of structural components for engineering machinery, mining machinery, and agricultural 

machinery. It has an annual production capacity of 50000 tons of metal structural components. The company covers an area of 

over 100 acres, with more than 30000 square meters of factory buildings and ancillary facilities, and an annual sales revenue 

of nearly 500 million yuan. The main products are rotary platforms, undercarriage, crawler belt beam,  left and right skirts of 

excavating machines, upper and lower supports of tower cranes, structural parts of mining machines and agricultural machines, 

and so on.

The company currently has over 200 employees,  including more  than 30 process engineers and quality personnel; More 

than 80% of  frontline operators  in  the workshop hold  intermediate  technician or higher professional  titles, and have over 40 

invention patents and utility model patents. Currently,  the company has passed quality management system, environmental 

management system, and occupational health and safety management system certifications; Having won the Quality Progress 

Award, Excellent Supplier Award, and Skills Competition Award from XCMG Group and the government for consecutive years, it 

is a gold medal supplier of XCMG Group; Our company has multiple advanced automated welding lines, CNC machining lines, 

and painting  lines; Our main clients  include  internationally renowned machinery manufacturing conglomerates such as XCMG, 

BAETTR from Germany, CASAGRANDE from Italy, SAMPIERANA from Denmark, and Jensen from Denmark.

The Company adheres  to  the concept of people-oriented, safe production, and green development, upholds  the corporate 

spirit of  "integrity, cooperation,  innovation, and development",  implements ERP management, BIQS quality management, 6S 

on-site management, and  lean production, promotes the zero defect quality concept  to all employees, continuously  improves 

management  level, and provides value-added services  to customers. According  to  the development strategy of becoming a 

"high-quality supplier of structural components  in China", we continuously develop structural component products with higher 

manufacturing technology and better quality, achieving common success and development between customers and WLD.

2007 . 9 100 +
成立于 2007 年 9 月 占地 100 余亩

200 +
现有员工 200 余人

40 +
发明专利及实用新型专利 40 余项

徐州维尔德科技发展有限公司
XUZHOU WLD TECHNOLOGY 
DEVELOPMENT CO., LTD

ENTERPRISE CHAPTER企业篇



企业文化

Corporate Culture

Create wealth for customers:

Creating value for society:

Creating opportunities for employees: 

Serving society, creating a civilized and progressive way of life, and fully realizing the social value of the Corporate.

Creating development space, enhancing employee value, and reflecting a sense of achievement.

Provide high-quality products and satisfactory service to achieve win-win situation for customers and the company.

诚信做人、忠心做事

Integrity in being a person and loyalty in 

doing things.

Cultural Philosophy
文化理念

规范化运作、人本化管理

Standardized operation and people-oriented 

management.

Management Philosophy
管理理念

质量是生命、科技求领先、过程零缺陷、服务到永远

Quality is life, technology strives for leadership, zero 

defects in the process, serving forever.

Quality Policy
质量方针

We adhere to  the value of "customer success  is our success", 

and continue to repay customers with high-quality products and 

perfect services. We strive for excellence in product quality and 

service quality, and actively participate  in global competition 

through  the  implementation of brand strategies,  relying on  the 

latest  scientific  research achievements,  constantly updated 

technology, and advanced manufacturing concepts, striving for 

product quality stability, reliability, and customer satisfaction.

我们秉承“客户的成功就是我们的成功”的价值观，以

优质的产品和完善的服务一如既往回报客户，精益求精

的追求产品质量和服务质量，通过实施品牌战略，依靠

最新的科研成果和不断更新的技术、先进的生产制造理

念，积极参与全球竞争，努力争取产品质量稳定性、可

靠性和客户满意度。

We firmly believe that talent is the main resource of enterprises 

and the foundation of their development.

We believe  that everyone  is a  talent and pay attention  to  the 

present, development, and future of every employee.

We constantly demand ourselves to put people first and innovate 

endlessly.

我们深信：人才是企业的主要资源，是企业发展的根本。

我们认为：人人是人才，关注每一个员工的现在、发展

和未来。

我们时时刻刻要求自己：以人为本，创新无限。

Corporate Values
企业价值观

Talent Concept
人才理念

ENTERPRISE CHAPTER企业篇
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为客户创造财富

为社会创造价值

为员工创造机会

提供高品质的产品和满意的服务，实现客户和公司的共赢。

服务社会、创造文明进步的生活方式，充分实现企业的社会价值。

创造发展空间，提升员工价值，体现成就感。
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研究、设计与制造
专业从事工程机械、矿山机械、农用机械结构件的

主要产品为挖掘机械的回转平台、下车架、履带梁、左右裙架、塔式起重机的上下支座。

Specialised in the research, design and manufacture of structural 

components for construction machinery, mining machinery and 

agricultural machinery.

产品展示

Products Show

The main products are the rotary platform, undercarriage, crawler belt beam, left and right skirts of excavation machinery, and 

upper and lower supports of tower cranes.

研究

Research

设计

Design

制造

Produce

PRODUCT CHAPTER产品篇

液压挖掘机下车架 Hydraulic excavator undercarriage

挖掘机回转平台裙架 Excavator rotary platform skirt frame挖掘机下车架履带梁 Excavator undercarriage crawler belt beam

液压挖掘机回转平台 Hydraulic excavator rotary platform
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产品展示 Products Show

PRODUCT CHAPTER产品篇

液压破碎锤三角壳体 液压破碎锤塔式壳体

液压挖掘机推土铲

旋挖钻机支座

塔式起重机上支座液压挖掘机斗杆

液压挖掘机铲斗 Hydraulic excavator bucket

Tower crane upper supportHydraulic excavator arm

Hydraulic breaker triangular shell Hydraulic breaker tower shell

Hydraulic excavator bulldozer shovel

旋挖钻机减速箱 Rotary drilling rig gearbox液压挖掘机回转平台 Hydraulic excavator rotary platform Rotary drilling rig connecting armRotary drilling rig support

煤炭布料机底盘 Coal distributor undercarriage

风力发电机支架总成 Wind generator support assemblyWind turbine sand box

旋挖钻机连接臂

Tower crane lower support塔式起重机下支座液压挖掘机动臂 Hydraulic excavator boom

塔式起重机顶升横梁 Tower crane beam

风力发电机砂箱
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CNC gantry machining centre
数控龙门加工中心

Painting line
涂装生产线

企业设备

Enterprise Equipment

CNC rolling machine

Dew-point instrument

Digital ultrasonic flaw detector

Charging AC magnetic probe Richter hardness tester Thickness gauge Gloss meter

Automatic deburring machine

FARO portable three coordinates

CNC bending machine
数控折弯机

露点仪

数字式超声波探伤仪

充电交流磁探仪 里氏硬度计 测厚仪 光泽度仪

便携式三坐标测量仪

数控卷板机 自动去毛刺机

/ Production Equipment

/ Inspection Equipment

生产设备

检测设备

STRENGTH CHAPTER实力篇

Horizontal machining center
卧式加工中心

CNC laser cutting machine
数控激光切割机

移动式焊接机器人 机械人焊接工作站
Mobile welding robot

机器人焊接生产线
Robot welding production line

Robot welding workstation
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企业荣誉

Company Honor

STRENGTH CHAPTER实力篇

荣誉·见证实力
Honor Witness Strength

徐州维尔德科技发展有限公司13
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合作客户

深耕国内  布局全球

Deeply cultivate the country, Global layout

Cooperative customer

徐工集团

意大利CASAGRANDE

德国 BAETTR

意大利 SAMPIERANA

丹麦JENSEN
与客户共同成功
是我们的目标
SUCCESS WITH CUSTOMERS IS OUR GOAL

业务覆盖区域
Business coverage area

公司地址
Company address

在强手如林的市场竞争中，只有眼光远大，勇于

开拓，才能成为行业中的佼佼者。因此我们一直坚持

做“中国结构件优质供应商”的发展战略，积极开拓

市场。

In the fiercely competitive market, only with a broad vision 

and the courage to explore can one become a  leader  in 

the  industry. Therefore, we have always adhered  to  the 

development strategy of being a "high-quality supplier of 

structural components  in China" and actively explored the 

market.

COOPERATION CHAPTER合作篇

主要客户 / Main Customers
全球地图及客户位置仅用于示意
Global customers’distribution for illustration only


